
Til Vanløse Lokaludvalg
 
 
Vil I være så venlige at maile en liste med antallet af p-pladser der er blevet nedlagt som følge af reguleringer af veje og 
kryds samt etablering af nye cykelstier samt svare på de vedlagte spørgsmål:
 
 
1. På Jernbane alle:
 
.... antal allerede nedlagte p-pladser 
.... p-pladser der forventes nedlagt som følge af etablering af cykelsti på den resterende del af Jernbane alle
 
 
2. På Hyltebjerg allé:
 
... antal p-pladser der nedlægges imellem Grøndals parkvej - Åleksistevej
.... do. Ålekistevej – Damhusdæmningen
 
3. På Jydeholmen:
 
…. antal p-pladser der allerede er nedlagt i forbindelse med regulering
….. antal p-pladser der forventes nedlagt 

 

4. Reguleringer af vejkryds mm.

Hvor mange p-pladser er der nedlagt ?

Og hvor mange forventes nedlagt inden for det/de kommende år?

 

5. Angiv det samlede antal nedlagte og planlagte nedlæggelse af p-pladser i Vanløse

??

 

6. Antal nyetablerede p-pladser.

… i 2014?

… i 2015?

… i 2016?

 

7.

Desuden vil jeg anmode Lokaludvalget om at tage stilling til hvordan man forholder sig til at der nedlægges flere p-
pladser end der etableres nye:

Er det en tendens man støtter og finder hensigtsmæssige for bydelen og for borgerne?

Hvis ikke hvordan forestiller lokaludvalget at man kan løse de problemer hvis der opstår et underskud af p-pladser?

 

From: Karsten Sedal
Sent: 19-01-2015 10:59:51
To: Fællespostkasse Vanløse Lokaludvalg
Subject: Spørgsmål vedrørende nedlæggelse af P-pladser
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Med Venlig Hilsen

Mag.art.
Karsten Sedal
Hyltebjerg allé 35 2.th.
2720 Vanløse
tlf. 50480307
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